

BIOGRAPHY



Ms. Christine Ho

**Deputy Global Head of Family Office, Invest Hong Kong
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region**

Ms. Christine Ho has over 15 years of proven working experience in Private Banking/Wealth Management. She has been working directly with entrepreneurs, family offices and private equity funds from Asia to Europe with the focus in Greater China.

Christine worked in top tier banks, including UBS, JP Morgan, HSBC, DBS and BNP Paribas in Zurich and Hong Kong. Recently she held various positions where she led, developed, and managed family office business. She was Managing Director of Odyssey Group, Executive Director of BNP Paribas Private Bank, and Senior Director of DBS Private Bank.

Christine started her career as a portfolio manager. She later became clients' trusted adviser and managed their overall banking matters. Starting from 2015, Christine started to work with family offices to set up and run business in Hong Kong. Thanks to all the roles she was offered, Christine gained extensive knowledge of investments, trust, tax, legal and regulations, and accumulated valuable resources and network. With clients' interest in mind and armed with the knowledge, experience, and resources she has, Christine has the goal to help entrepreneurs, family offices and private equity funds to connect the dots and find holistic solutions.

Christine holds a Master degree in Finance. She speaks native Chinese and English.

个人简介



何晓瞳女士
香港特别行政区政府
投资推广署 家族办公室环球副主管

何晓瞳女士在私人银行/财富管理方面拥有超过 15 年的工作经验。她一直与亚洲（特别是大中华区）和欧洲的企业家、家族办公室和私募基金合作。

何晓瞳女士曾在瑞银、摩根大通、汇丰、星展银行和法国巴黎银行等顶级私人银行工作。最近几年她专注于家族办公室业务，担任傲智资本的董事总经理、法国巴黎银行的执行董事，及星展私人银行的高级董事，领导、发展和管理相关的家族办公室业务。

何晓瞳女士的职业生涯从投资组合经理开始。随着与客户的接触和信任加深，她成为资深客户经理，管理客户在私人银行的所有事务。从 2015 年开始，何女士开始与家族办公室合作，协助他们在香港设立和经营业务。何女士在私人银行内担任了各种职位，这让她获得在投资，信托，税收，法律法规等各个方面丰富的知识和经验，并积累了宝贵的资源和网络。以客户为先，何女士运用她广泛的知识、经验和资源，致力为企业家、家族办公室和私募基金找到整体解决方案。

何晓瞳女士拥有金融硕士学位；讲流利的中英文。